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 Erik Langerud Generalsekretær 
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Habilitetsgjennomgang 

 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.   

 

Saksnr.: 064/22-25 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Følgende protokoll ble lagt fram for godkjenning: 

 

• FS-protokoll nr. 9/22-25 avholdt mandag 12. desember 2022. 

 

FS-vedtak i saksnr. 064/22-25: 

Protokoll fra FS-møte nr. 09/22-25 godkjennes. 

 

Saksnr.: 065/22-25 Rikets tilstand 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Generalsekretæren ga en status på Rikets tilstand siden forrige styremøte med særskilt 

vekt på følgende områder: 

 

• Det var et fantastisk Gjensidige Cup som ble arrangert i Trondheim 5.-8. januar.  

I tillegg spilte LM06 to landskamper, og det foregikk flere sidearrangementer.  

Stor honnør til både Region Nord og Arrangement på Ullevaal. 

• Det er vesentlig tyngre å få publikum i hallen nå enn tidligere. Også andre 

særidretter opplever det samme. 

• Rullestollandslaget tok bronse i sitt første mesterskap i november. Det ble gjort 

stas på laget ifm. Gjensidige Cup. I tillegg hadde laget en liten oppvisningskamp 

etter kampen mellom Brasil og Portugal. Det er etablert et team rundt laget i 

første omgang fram til sommeren 2024. 

• Generalsekretæren var invitert til det første fysiske møtet i utvalget for økonomi 

som barriere, og redegjorde for hvordan dagens lisensordning i NHF fungerer. 

• President og kommersiell sjef var til stede på Idrettsgallaen på Hamar i helgen, 

og hadde med seg konsernledelsen i Posten, Gjensidige og hummel. Det var 

gledelig at både Thorir Hergeirsson og Marit Breivik mottok hver sin pris. 
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• Det nærmer seg Final8 i Arendal. Det går foreløpig noe tregt med billettsalget, 

men det jobbes godt i styrings- og prosjektgruppen.  

• Vi er midt i en ansettelsesprosess av ny salgs- og markedssjef. Flere gode 

søknader er mottatt, og det tas sikte på å lande prosessen i løpet av januar. Det 

har videre vært utlyst en beach håndball stilling. Også denne vil trolig bli landet 

om kort tid. 

• Det er berammet et Ledermøte i Bodø i juni. Region Vest har lagt sitt Regionsting 

samme helg som Ledermøtet, hvilket er uheldig basert på at dette er en god 

arena for de nye regionstyrene å bli kjent med norsk håndball på. 

• Vi har omsider fått på plass en spilleplan for VM 2023 og avventer endelig 

godkjennelse av IHF. Norges kamper i Stavanger spilles etter planen onsdag  

29. november, fredag 1. desember og søndag 3. desember. Hovedrunden går av 

stabelen i Trondheim hhv. 6., 8. og 10. desember, mens to kvartfinaler spilles i 

Trondheim 12. desember. 

• I kombinasjon med at ass.gen.sek. trapper ned til 50 % stilling fra 1. februar, at 

Janne Tuven har kommet inn i sin rolle, våre nyansatte innenfor anlegg og 

bærekraft, et forsterket fokus på håndball for alle, samt behovet for å spisse 

innsatsen og ressursene inn mot definerte viktige områder, har GS sett på noen 

mindre justeringer i organiseringen på Ullevaal. 

• Det ble i møtet gitt en status på betalte lisenser for de nye lisenspliktige 13-

åringene med forfall 1. januar. Det synes å være positive trekk i at det totale 

antall spillere begynner å vokse igjen etter pandemien. 

• Det har så langt ikke lykkes med å skaffe en ny partner til Kast ballen. Nasjonal 

ledergruppe drøftet derfor i går hvordan dette unike rekrutteringsprosjektet kan 

videreføres uten finansiering fra ny partner. 

• Generalsekretæren henviste til ulike oppslag og usikkerhet knyttet til 

implementering av MyGame, og ga en orientering om bl.a. reservasjons-

muligheter og koblinger til TA/Live, som bl.a. ivaretar personvern. Det ble videre 

gitt en oppdatering fra siste periodes dialog med MyGame og TV2. 

 

FS-vedtak i saksnr. 065/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusrapport til orientering.  

 

Forbundsstyret ber om at den regionale aktiviteten innenfor rullestolhåndball settes på 

sakskartet til Forbundsrådsmøtet i Arendal i februar. 

 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til at videre arbeid med MyGame. (Anm.: Senere ble 

det besluttet at strømmingen av ungdomsidretten settes på pause, jfr. presse-

melding.) 

 

 

 

https://www.handball.no/nyheter/2023/01/setter-stromming-av-breddeidrett-pa-pause/
https://www.handball.no/nyheter/2023/01/setter-stromming-av-breddeidrett-pa-pause/
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Saksnr.: 066/22-25 Presidentens hjørne 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Presidenten ga en status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden forrige 

styremøte med særskilt vekt på følgende: 

 

• Pressemeldingen fra NIF med generalsekretærens redegjørelse knyttet til 

omstillingsprosessen som iverksettes som følge av omfattende innsparingstiltak. 

 

FS-vedtak i saksnr. 066/22-25: 

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering. 

 

Saksnr.: 067/22-25 Organisasjonsnormer 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Ass.gen.sek. 

 

Det vises til FS-vedtak i saksnr. 001/22-25 der styret vedtok å videreføre eksisterende 

organisasjonsnormer inntil saken i sin fulle bredde skulle settes på agendaen til styrets 

møte i september. Dessverre ble ikke saken satt på agendaen til septembermøtet.  

 

Innledningsvis redegjorde ass.gen.sek. for bakgrunnen for organisasjonsnormene og 

hvordan disse er bygget opp basert på at gjeldende organisasjonsnormer forelå til møtet. 

NHFs organisasjonsnormer er gjeldende for alle funksjoner regionalt og sentralt.  

 

Forbundsstyret ble i møtet invitert til å drøfte hvorvidt det er ønskelig å gjøre endringer i 

disse. Forbundsstyret var av den oppfatning av at organisasjonsnormene berører de 

viktigste områdene, men savner en forsterkning ift. etisk adferd og en veileder knyttet til 

antikorrupsjonspolicy. 

 

FS-vedtak i saksnr. 067/22-25: 

Forbundsstyret vedtar å videreføre eksisterende organisasjonsnormer med de 

endringer som ble spilt inn i møtet. 

 

  

https://kommunikasjon.ntb.no/pressemelding/redegjorelse-fra-generalsekretaer-nils-einar-aas-i-nif-vedrorende-omstillingsprosess-i-nif?publisherId=89252&releaseId=17952774&lang=no
https://www.handball.no/regioner/nhf-sentralt/om-oss/strategiplan/visjon-og-verdier/organisasjonsnormer/
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Saksnr.: 068/22-25 Oppnevning av jury til Final8, siste 

serierunde og sluttspillet 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

I forbindelse med Final8, siste serierunde og sluttspillet skal det oppnevnes en jury som 

behandler evt. protest- og disiplinærsaker som oppstår i disse kampene. Bestemmelsene 

for juryordningen er hjemlet i retningslinjene for sesongen 2022-23, samt i bestemmelser 

om protester. Følgende har sagt seg villig til jurytjeneste: 

 

• Fra Appellkomiteen 
o Lene Bergum Petterson 
o Christian Gjerstrøm 
o Astri Smedsrud  
o Halvor Berg Hanssen 

 

• Fra Sanksjonskomiteen  
o Einar Sparboe Lysnes 
o Erik Øie 

 

• Fra Lovkomiteen  
o Finn Ove Smith 
o Hans Stormoen  
o Siri Langseth 

 

Ved eventuelle saker til jurybehandling blir det utnevnt 3 personer fra disse til 

behandling. Administrativt ansvarlig vil være Stig Quille.  

 

FS-vedtak i saksnr. 068/22-25: 

Forbundsstyret oppnevner ovennevnte personer til evt. jurybehandling i Final8, siste 

serierunde og sluttspillet. 

 

Saksnr.: 069/22-25 De vedtatte nasjonale KPIer 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Det vises til vår vedtatte Strategiplan, samt til den diskusjonen som ble gjennomført 

mellom Forbundsstyret og alle RS på Gardermoen 16.-18. september og fulgt opp i 

Forbundsrådsmøtet i Sandefjord.  

 

 

https://www.handball.no/globalassets/nhf-sentralt/om-oss/visjon-og-verdier/strategiplan/2022-strategiplan.pdf
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Nasjonal ledergruppe (NL) har i etterkant jobbet med de ulike KPIene og definert 7 mål-

områder som betegnes som nasjonale. (I tillegg til disse, finnes det en rekke andre KPIer 

både sentralt og regionalt som måles og følges opp i det enkelte organisasjonsledd.)  

 

I møtet gjennomgikk generalsekretæren de vedtatte KPIer, samt status i disse.  

NLs vedtatte KPIer med tilhørende målsettinger som tar utgangspunkt i nåsituasjonen, 

skal presenteres for Forbundsrådet i Arendal i februar. 

 

Forbundsstyret ga uttrykk for at det er gode KPIer som er valgt. Forbundsstyret så med 

bekymring på at det synes å være utfordrende å få publikum tilbake i hallen etter 

pandemien. Forbundsstyret kunne derfor tenke seg at det også gjøres målinger på 

publikumsutviklingen knyttet til landskamper, REMA 1000-ligaen og 1. divisjon. 

Generalsekretæren informerte om at publikumsutviklingen i REMA 1000-ligaen følges 

tett i samarbeid med Norsk Topphåndball, inkludert flere fellesfinansierte prosjekter som 

har som mål å øke publikumstallene. 

 

FS-vedtak i saksnr. 069/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusrapport til orientering. Forbundsstyret 

ber videre om at de nasjonale KPIene rapporteres jevnlig ifm. Rikets tilstand i 

styremøtene. 

 

Saksnr.: 070/22-25 Forbundsstyret 2022-25 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Det vises til FS-saksnr. 030/22-25. 

 

Hvem er vi, og hva vil vi? 

Det vises til FS-møte nr. 05/22-25 der styremedlemmene presenterte seg selv, slik at de 

øvrige styremedlemmene fikk en god innsikt i hverandres «sivile» og håndballmessige 

kompetanse og preferanser. De som gjenstod å presentere seg var presidenten, 

styremedlemmene Renate Larsen og Tine Austvoll Jensen Fornell, samt general-

sekretæren. 

 

I etterkant av dette drøftet Forbundsstyret om det er områder hvor det evt. er behov for å 

forsterke innsatsen, etablere nye relasjoner/kontakter m.m. Forbundsstyret ga uttrykk for 

at de ønsker korte og raske beslutningsprosesser, at de skal ha et strategisk og 

framtidsrettet blikk, at de skal bidra til godt samhold og god stemning, samt at de skal 

være proaktive overfor alle regionale styrer utover den regionen de selv kommer fra. 

Videre skal styret ha fokus på klubbenes behov og lære å kjenne deres virkelighet. 
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FS-vedtak i saksnr. 070/22-25: 

Til orientering og videre arbeid. 

 

Saksnr.: 071/22-25 Agenda til FS-møtet ifm. Final8 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

I møtet drøftet Forbundsstyret aktuelle saker til styremøtet i Arendal ifm. Final 8.  

Møterammen for dette møtet ser slik ut: 

 

Fredag 24. februar 

Kl. 11:30-12:15, lunsj 

Kl. 12:15-16:00, styremøte 

 

Foreløpige forslag til agendapunkter som ble framlagt i møtet var: 

 

• Godkjenning av protokoll 

• Organisasjonsnormene  

• Rapport fra landslagssjef Jonas Wille 

• Rapport fra landslagssjef Thorir Hergeirsson 

• Regnskap 2022 

• Budsjett 2023 

• Rutiner for lønnsfastsettelse av presidentens lønn 

• Hovedledere på landslagene 

• Rapporter og referater 

 

FS-vedtak i saksnr. 071/22-25: 

Forbundsstyret ber GS om å ferdigstille innkalling og agenda i tråd med de innspill 

som framkom i møtet. 

 

Saksnr.: 072/22-25 Agenda til Forbundsrådsmøtet ifm. Final8 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

I møtet drøftet Forbundsstyret aktuelle saker til Forbundsrådsmøtet i Arendal ifm. Final 8.  

Møterammen for dette møtet ser slik ut: 
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Fredag 24. februar 

Individuelle ankomster 

Kl. 16:30, forflytning fra hotellet til arenaen 

Kl. 17:00, semifinale 1 kvinner 

Kl. 19:30, semifinale 2 kvinner 

Retur til hotellet etter kampslutt 

 

Lørdag 25. februar 

Kl. 09:00-12:00, møte i Forbundsrådet 

Kl. 12:00-12:45, lunsj 

Kl. 13:30, forflytning fra hotellet til arenaen 

Kl. 14:15, semifinale 1 menn 

Kl. 16:45, semifinale 2 menn 

Retur til hotellet etter kampslutt 

 

Søndag 26. februar 

Kl. 09:00-12:00, møte i Forbundsrådet 

Kl. 12:00-12:45, lunsj 

Kl. 13:15, forflytning fra hotellet til arenaen 

Kl. 13:45, finale kvinner 

Kl. 16:15, finale menn 

Retur til hotellet etter kampslutt 

 

Foreløpige forslag til agendapunkter som ble framlagt i møtet var: 

 

• Organisasjonsnormene 

• Løypemelding «Økonomi som barriere» (ved Region Øst) 

• Status nasjonale KPIer (ved GS) 

• Erfaringsutveksling fra Politisk vi 

• Håndballpolitisk arbeid (ref. Frida Blomgrens innlegg i Politisk vi) 

• Nasjonalt engasjement, glød og oppslutning rundt VM 2023  

• Status i de ulike regioner fram mot Regionstingene 

• Rullestolhåndball 

• Inntrykk fra KUDs innspillsmøter (anlegg) 

• Ut mot klubb  

 

FS-vedtak i saksnr. 072/22-25: 

Forbundsstyret ber GS om å ferdigstille innkalling og agenda i tråd med de innspill 

som framkom i møtet. 
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Saksnr.: 073/22-25 Good governance 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Internasjonalt 

Saksinnleder: Ass.gen.sek. 

 

Det vises til FS-vedtak i saksnr. 046/22-25 der Forbundsstyret ba GS om å utarbeide et 

forslag til en manual som definerer begrepet «good governance» (godt styresett) i norsk 

håndball. Til møtet forelå et notat som grunnlag for diskusjon i møtet, og styret drøftet 

hvorvidt vi skal lage vår egen manual eller ta utgangspunkt i eksisterende manualer.  

 

FS-vedtak i saksnr. 073/22-25: 

Forbundsstyret ber GS legge til rette for at saken kan settes på en senere agenda der 

styret inviteres til et grundig gruppearbeid. GS bes også sjekke ut krav til rapportering 

på bærekraft hos revisor. 

 

Saksnr.: 074/22-25 Resolusjonen fra Håndballtinget 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Det vises til resolusjonen som ble 

vedtatt på Håndballtinget i mai 

2022.  

 

I møtet drøftet Forbundsstyret 

resolusjonen basert på et behov 

om hvordan denne i praksis skal 

følges opp. I dette ligger bl.a. 

hvilke «grenseverdier» som 

utløser handling i tråd med 

resolusjonen.  

 

Som eksempel ble vår invitasjon 

av Egypt til Gjensidige Cup 2023 

brukt som diskusjonsgrunnlag, og 

det ble bl.a. henvist til UDs 

reiseråd for Egypt for LHBTQ+-

personer. 
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FS-vedtak i saksnr. 074/22-25: 

Forbundsstyret er av den oppfatning at det kan være utfordrende alltid å bedømme et 

annet lands kultur, og mener derfor at det må gjøres en skjønnsmessig vurdering i 

hvert enkelt tilfelle der det oppleves gråsoner. Om styret finner det nødvendig i 

spesielt krevende saker, vil øvrige ledere i norsk håndball bli involvert. 

 

Saksnr.: 075/22-25 Rekruttering og «flere med lengre» 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: 2. visepresident Øyvind Indrebø 

 

Det vises til forrige styremøte der Forbundsstyret ga uttrykk for at de på møtet i Polen 

ønsket en diskusjon knyttet til rekruttering og frafall i ungdomshåndballen, og spesielt 

rettet mot guttesiden. Hvordan jobber vi, hvilket fokus og tiltak gjennomføres m.m., 

inkludert trenere på yngre landslag, i regioner osv. 

 

Innledningsvis framla organisasjonskonsulent Christian Sørensen en analyse på utvikling 

spillere i barne- og ungdomshåndballen, trender, aldersgrupper, hvor har vi nedgang og 

oppgang osv. Videre presenterte organisasjonssjef Stig Quille hvilket kamptilbud vi har til 

nevnte målgrupper, og hvorvidt det sees på evt. endringer i dette. Til slutt ga Region Sør 

ved daglig leder Ole Kristian Strøm en orientering i hvordan dagens rekrutteringsarbeid i 

en region foregår. De tre nevnte personer deltok i møtet via Teams. 

 

Basert på dette, drøftet Forbundsstyret på et strategisk nivå hvorledes rekrutterings-

arbeidet ytterligere kan forsterkes. 

 

FS-vedtak i saksnr. 075/22-25: 

Forbundsstyret ber GS utrede mulighetene for ytterligere innsats for rekruttering og 

tilhørighet som gjør at vi blir flere og lenger i norsk håndball knyttet til: 

 

• Trenerutdanning og -kvalitet 

• Aktiviteter i skolen utover Kast ballen 

• Konkurranseformer, turneringsaktivitet og arrangementsformer i barne- og 

ungdomshåndballen (serie- og turneringsvarianter)  

• Fleksibilitet 

• Samarbeid med andre idretter og utenlandske forbund 

• Farge og spenst i arrangementsuttrykket vårt 

• En kommunikasjonsform i håndballfamilien som bidrar til at alle føler seg sett, 

hørt sett og informert 

 

Forbundsstyret ber GS sette saken på agendaen til Ledermøtet i Bodø i juni og i et 

forestående Forbundsrådsmøte til høsten. 
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Saksnr.: 076/22-25 Idrettstinget 2023 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Forslag til Idrettstinget 

Idrettstinget 2023 finner sted på Scandic Flesland i Bergen 2.-4. juni. Forslag som 

ønskes fremmet til Idrettstinget, må være NIF i hende innen 2. februar. Forslag kan 

trekkes eller slås sammen med andre innkomne forslag innen 10 uker før tinget,  

dvs. 24. mars. Fullstendige saksdokumenter vil bli publisert på Idrettstingets nettside 

innen 2. mai. 

 

I møtet drøftet Forbundsstyret hvorvidt det er forslag som NHF ønsker å fremme. Videre 

drøftet Forbundsstyret NHFs strategi og innspill knyttet til valg av nytt Idrettsstyre.  

 

Representasjon 

Iht. NIFs lov § 3-2 har hvert særforbund 1 representant. I tillegg har vi 2 tilleggs-

representanter basert på det totale antall klubber som vi har.  

 

FS-vedtak i saksnr. 076/22-25: 

Forslag til Idrettstinget 

Eventuelle saker til Idrettstinget drøftes i styrets møte i Arendal 24. februar.   

 

Representasjon 

Forbundsstyret oppnevner president, 1. visepresident Ingrid Blindheim og 2. vise-

president Øyvind Indrebø til å delta på Idrettstinget. Styremedlem Nora Kaalstad 

deltar som observatør dersom det er anledning til å ha med observatører. 

 

Saksnr.: 077/22-25 Nasjonalt håndballforum 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Det vises til NHFs lov § 23 (4) der det er fastsatt at det årlig skal avholdes et nasjonalt 

håndballforum. Dette skal være et forum for håndballpolitisk debatt, og skal være åpent 

for alle som ønsker. Det skal benyttes reiseutgiftsfordeling i tilknytning til Nasjonalt 

Håndballforum. 

 

Innføring av Nasjonalt håndballforum ble vedtatt på Håndballtinget i 2019 og skulle være 

en ekstra møteplass som følge av at man gikk over til 3-årige tingperioder.  
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Dersom dette skal være en arena der deltakelsen er stor, så bør den fortrinnsvis legges 

ifm. et arrangement for å tiltrekke seg flest mulig. Ettersom forumet er åpent for alle, så 

er det vanskelig å estimere hvor mange det skal reserveres plass til. Dette vil igjen kunne 

påvirke hvilke steder som har kapasitet til å ta imot en slik stor gruppe i tillegg til de 

reservasjoner som allerede foreligger ifm. det aktuelle arrangementet. 

 

I møtet drøftet Forbundsstyret også hensiktsmessigheten med Nasjonalt håndballforum 

som en lovpålagt møteplass. Denne møtearenaen har ikke vært avholdt etter at den ble 

vedtatt innført. Dette som følge av bl.a. pandemien.  

 

FS-vedtak i saksnr. 077/22-25: 

Forbundsstyret vil fremme forslag til Ledermøtet i 2023 om å fjerne Nasjonalt 

håndballforum som lovpålagt møteplass, men at forumet selvfølgelig fortsatt kan 

arrangeres ved behov. 

 

Saksnr.: 078/22-25 Budsjett 2023 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Økonomi 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

I møtet ga generalsekretæren en kort orientering om det pågående budsjettarbeidet, og 

budsjettets innretning mht. til særskilte satsingsområder, områder som ønskes prioritert 

ned/avviklet og bunnlinjen. I tillegg ga generalsekretæren en kort orientering knyttet til 

tidligere vedtak og varige kostnader knyttet til disse. 

 

Forbundsstyret drøftet føringer for budsjettet, som de ba GS innarbeide fram mot endelig 

vedtak i Arendal i februar. Inkludert i dette opprettholde et høyt aktivitetsnivå, samt 

forsterket innsats inn mot ny medlemsvekst. 

 

FS-vedtak i saksnr. 078/22-25: 

Forbundsstyret ber generalsekretæren hensynta de innspill som framkom i møtet i det 

videre budsjettarbeidet. Budsjettet realitetsbehandles i FS-møtet i Arendal i februar. 

 

Saksnr.: 079/22-25 Rapporter og referater 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Diverse 

 

a. Status fra Økonomi som barriere 

Styremedlemmene Christian Berven og Jarl Martin Møller er oppnevnt til å delta i 

arbeidsgruppen som skal jobbe med tingforslaget.  



 

Side 13 
 

 

Det har så langt vært avholdt hhv. ett digitalt møte og ett fysisk møte. I møtet ble det 

gitt en status fra det pågående arbeidet. Det vil bli gitt en løypemelding på arbeidet 

ifm. Forbundsrådsmøtet i Arendal.  

 

b. Stemningsrapport fra Landslag menn senior 

Hovedleder for landslag menn senior, Ingrid Blindheim, ga en stemningsrapport fra 

laget før deres første kamp i VM skal spilles fredag 13. januar. Laget har vært 

samlet siden begynnelsen av januar og ladet opp med Gjensidige Cup i Trondheim. 

Det er god stemning i troppen, og den nye trenerduoen er selvsagt spente på sin 

mesterskapsdebut. Laget har gode bo- og treningsfasiliteter. 

 

c. Generalterminplan (GTP) for sesongen 2023-24 

Generalsekretæren orienterte om at man har kommet fram til en omforent GTP for 

sesongen 2023-24. Det har vært en god prosess. Sesongen 2023-24 starter i slutten 

av august og avsluttes i slutten av mai.  

 

d. Valgkomiteen i NHF 

Nåværende og tidligere leder av Valgkomiteen var invitert til styremøtet ifm. et ønske 

om at det etableres en instruks som fungerer som en rettesnor for komiteens arbeid. 

Tidligere leder orienterte om hvordan arbeidet i komiteen har foregått i periodene 

han har vært leder. Nåværende leder viste til gjeldende instruks for Valgkomiteen i 

NIF, og vil bruke denne som utgangspunkt når instruksen for egen komite skal 

utarbeides. 

 

FS-vedtak i saksnr. 079/22-25: 

Status fra Økonomi som barriere 

Forbundsstyret anmoder om at lisensdelen av arbeidet ferdigstilles til og framlegges i 

Ledermøtet i Bodø i juni. Forbundsstyret er videre opptatt av at økonomi ikke skal 

være en barriere for deltakelse i kjernen av vårt kamp- og konkurransetilbud, og 

anmoder utvalget om å diskutere dette i neste fase av sitt arbeid. 

 

Øvrige saker 

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering.  

 


